
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Integrationsministeren

Dato: 6. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 447
I forlængelse af artiklen fra DR’s hjemmeside den 5. juli 2011 ”Mere opbak-
ning til murermester”, hvori det bl.a. beskrives, at myndighederne i en årræk-
ke ikke har grebet ind over for en udlænding, der har opholdt sig ulovligt i
Danmark, bedes ministeren redegøre for, om der er mulighed for, at offentlige
myndigheder i større omfang kan samkøre registeroplysninger, så lignende
sager opdages hurtigere, samt redegøre for de hidtidige tiltag på området.
Mener ministeren desuden, at der er behov for opfølgende initiativer over for
arbejdsgivere, f.eks. bedre rådgivning, så de også får bedre forudsætninger
for at opdage illegal arbejdskraft? Hertil vil spørgeren understrege, at hensig-
ten ikke er at fjerne virksomhedernes ansvar for at sikre, at arbejdskraften er
lovlig. http://www.dr.dk/P4/Nord/Nyheder/Hjoerring/2011/07/05/090053.htm

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen Jespersen
formand
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